
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 26. februar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AS
Kan ministeren forklare, hvorfor der er sket en stigning i ulovligt salg af pesticider og –
sandsynligvis – en tilsvarende anvendelse af ulovlige pesticider? Og hvad agter ministe-
ren at foretage sig for at reducere omfanget af ulovlig salg og brug af pesticider? Der
henvises til nyhed fra Miljøstyrelsen om, at flere pesticidforhandlere har overtrådt loven i
2020 (”Flere pesticid-forhandlere har overtrådt loven i 2020 end året før”, Miljøstyrelsen
den 25. februar 2021, Flere pesticid-forhandlere har overtrådt loven i 2020 end året før
(mst.dk)).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF) og Rasmus Nordqvist (SF).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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